



## Council for Northeast Historical Archaeology

### Membership Application/Demande d'adhésion

Name / Nom: \_\_\_\_\_

Address / Adresse: \_\_\_\_\_

Telephone / Téléphone : \_\_\_\_\_ E-Mail / Courriel : \_\_\_\_\_

**YOU MUST INCLUDE YOUR EMAIL SINCE WE ARE MOVING TO AN ELECTRONIC ONLY VERSION OF THE NEWSLETTER! (see below)**

Permission to publish E-Mail address in Newsletter/ Permission de publier l'adresse électronique en Bulletin  
 Yes / Oui  No / Non

Make checks payable to CNEHA. / Établir les chèques à l'ordre du CNEHA.

The October 2015 Newsletter (No. 92) is the last printed edition. In an effort to maintain current membership rates, the Board has voted to transition all subsequent newsletters to an electronic format that will be sent to all members via email.

Le bulletin (no. 92), celui du mois d'octobre dernier, aura été le dernier numéro imprimé. Afin de maintenir les taux d'abonnements actuels, l'exécutif a voté en faveur d'un format électronique pour les bulletins. Tous les bulletins seront donc envoyés aux membres par courriel à l'avenir.

Membership Type / Type d'adhésion	\$US	\$CDN
___ Individual / ordinaire	\$40.00	40.00
___ Student (1) / étudiant (1)	\$25.00	25.00
___ Retired / retraité	\$35.00	35.00
___ Joint (2) / conjoint (2)	\$45.00	45.00
___ Fellow (3) / associé (3)	\$55.00	55.00
___ Life / à vie	\$600.00	600.00
___ Business / entreprise - Institution /Institution	\$55.00	55.00

(1) Must send copy of current student I.D.  
 Veuillez inclure une preuve de statut d'étudiant pour l'année courante.

(2) For two people at the same mailing address receiving only one copy of publications.  
 Pour deux personnes résidant à la même adresse postale – elles ne reçoivent qu'un seul exemplaire des publications.

(3) For those who feel a primary commitment to Northeast Historical Archaeology and wish to support the work of the Council at a higher membership rate.  
 Pour les personnes qui s'intéressent hautement à l'archéologie historique du Nord-Est américain et qui veulent aider à soutenir l'action du Conseil en versant une cotisation plus élevée.

**Mail to / Poster à**

**Canada**  
 Joseph Last  
 P.O. Box 1961  
 Cornwall, Ontario  
 Canada  
 K6H 6N7

**Mail to / Poster à**

**USA and International**  
 Sara Mascia  
 16 Colby Lane  
 Briarcliff Manor, NY  
 USA 10510